

Styrelsen

Sammanträdesdatum

2020-04-14

1

Plats och tid Telefonmöte Kl 19.00 - 20.00

Beslutande

Åsa Lind, ordförande  
Birgitta Hoflin, vice ordförande  
Gullevi Bergqvist, sekreterare  
Lola Södergård, kassör  
Leif Hjältn, ledamot  
Mikael Svensson, ledamot  
Ola Hansson, ledamot  
Lisbeth Karlsson, suppleant  
Ulla Bagger Wennman, suppleant  
Bengt Syrén, suppleant

Övriga deltagare

Ej närvarande

Utses att justera Ola Hansson

Under-  
skrifter

Sekreterare

.....  
Gullevi Bergqvist

Paragrafer

1 - 14

Ordförande

.....  
Åsa Lind

Justerande

.....  
Ola Hansson

Justerandes sign

Utdragsbestyrkande

## § 1

**Mötets öppnande**

Ordföranden Åsa Lind hälsar välkommen till telefonmötet.

## § 2

**Val av justerare**

Styrelsen **beslutade** att utse Ola Hansson till justerare.

## § 3

**Fastställande av dagordning**

Föreliggande dagordning godkändes med följande tillägg:

Punkt 8 : Firmatecknare

Punkt 9 : Specialinstruktörsutbildning

## § 4

**Inkomna skrivelser**

Fråga från Therese Gunnars om distriktets mötestider under året.

Besked från SBK att kongressen skjuts upp till 24-25 oktober.

Information om domarutbildning i Rally.

Information från SBK angående resebokningar till kongressen.

Information från SBK om restriktioner föranledda av pandemin.

Information från SBK att alla tävlingar ställs in.

Ny webbaserad tävlingsledarutbildning på gång.

Studiefremjandets årsmöte flyttat till 15/6.

## § 5

**Utgående skrivelser**

Svar på frågan från Therese Gunnars.

Information till klubbarna om restriktioner på grund av pandemin skickat.

## § 6

**Föregående mötesprotokoll**

Protokoll från konstituerande mötet 7/3 samt årsmötesprotokollet genomgicks och godkändes.

Åsa Lind fortsätter arbetet med en stämpel med distriktets logga.

Åsa Lind och Håkan Sjödin har inte hunnit med FB-sidan.

## § 7

**Ekonomisk rapport samt budget**

Redovisades och godkändes. *Bilaga 1*

Det måste bli bättre intern kommunikation.

Styrelsen **beslutade** att kostnaden för kaffe på distriktets arrangemang är 20 kronor.

## § 8

**Firmatecknare**

VU-beslut 13/4. *Bilaga 2*

## § 9

**Instruktörsutbildning specialsök**

Styrelsen **beslutade** avslå begäran om extra ersättning för instruktörsutbildningen i specialsök. *Bilaga 3*

## § 10

**Rapporter från sektorer och kommittéer**

*HUS*

*Bilaga 4*

*RUS*

Fem nya figuranter för MH och MT godkända, 3 från Södertälje och 2 från SSBK.

*TJH*

DM för patrullhundar inställt.

*TS*

Regelkonferensen flyttad till i höst.

SM i bruks och IPO inställt.

Ungdomssektorn samt agilitysektorn är för närvarande vilande.

## § 11

**Mailadresser till hemsidan**

Hemsideansvarig vill att vi har enhetliga e-postadresser, gmail till alla.

## § 12

**Medlemsmöte**

Medlemsmötet inställt. Åsa skall göra ett infoblad som skickas ut till klubbarna.

## § 13

**Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

## § 14

**Mötets avslutande**

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. Nästa möte torsdag 7/5 kl 19.00.

